
Dz-08.0021.50.2018 
 

PROTOKÓŁ 

z L sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 19 września 2018 r. 

(godz. 18:00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

 Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz przywitał radnych Dzielnicy VIII                                   

Dębniki, gości przybyłych na sesję, na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdził 

quorum i otworzył L sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki w dniu 19 września 2018 r.   

   

P. A. Puszkarz przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                       

w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2019 – druk                  

nr 512.  

5. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie likwidacji miejsca postojowego przy posesji nr 4 na ul. Jaworowej                                         

w Krakowie – druk nr 513. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 5 porządku obrad, a dotychczasowy punkt 5 Oświadczenia i komunikaty będzie 

rozpatrywany, jako ostatni.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody na terenie Dzielnicy VIII Dębniki – druk 

nr 514. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 6 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego  z usługami przy ul. Twardowskiego 32 w Krakowie” – druk                   
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nr 515. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 7 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2019 – druk nr 516. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 8 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2018 – druk nr 517. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 9 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego 

planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 - 2019 – druk                      

nr 518. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 10 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty podziału środków finansowych w ramach zadania „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2018 - druk nr 519. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 11 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Skotniki – Północ” - druk nr 520. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
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P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 12 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie montażu progów zwalniających na ul. Warchałowskiego w Krakowie - druk 

nr 521. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w punkcie 13 porządku obrad, a Oświadczenia i komunikaty w punkcie 14.   

P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 

będzie stanowił porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z XLIX                       

sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokół z XLIX sesji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki został przyjęty. 

 

Ad. 3. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że na sesję nie przybył żaden radny Miasta Krakowa, w związku                     

z tym oddał głos p. Annie Cabała – dyrektor Samorządowego Przedszkola nr 67.   

P. A. Cabała – nowa dyrektor Samorządowego Przedszkola nr 67 przedstawiła się i wyraziła 

nadzieję na owocną współpracę z Radą Dzielnicy VIII.   

W dyskusji udział wzięli: p. A. Puszkarz, p. K. Gacek. 

 

Ad. 4. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2019 – druk                  

nr 512 oraz opinię Komisji Budżetowej. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr L/503/2018. 

 

Ad. 5. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie likwidacji miejsca postojowego przy posesji nr 4 na ul. Jaworowej                                         

w Krakowie – druk nr 513. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. W. Wyrwa, p. A. Puszkarz. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie: 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr L/504/2018. 

 

Ad. 6. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie ustanowienia pomników przyrody na terenie Dzielnicy VIII Dębniki – druk       

nr 514. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie ustanowienia pomników przyrody na terenie Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 514. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Paszkowski, p. U. Twardzik, p. A. Puszkarz, p. W. Wyrwa. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr L/505/2018. 

 

Ad. 7. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego  z usługami przy ul. Twardowskiego 32 w Krakowie” – druk nr 515. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. Ł. Balon, p. K. Gacek, p. P. Turcza. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr L/506/2018. 

 

Ad. 8. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2019 – druk nr 516 oraz opinię Komisji Praworządności. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. K. Gacek, p. P. Turcza, p. A. Puszkarz. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr L/507/2018. 

 

Ad. 9. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2018 – druk nr 517. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2018 – druk nr 517, opinię Komisji Edukacji oraz autopoprawkę Zarządu 
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Dzielnicy VIII Dębniki. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Augustyniak, p. U. Twardzik, p. A. Puszkarz. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr L/508/2018. 

 

Ad. 10. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego 

planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 - 2019 – druk                      

nr 518. 

P. S. Siekacz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                             

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 - 2019 – druk nr 518. 

P. A. Puszkarz odczytał opinię Komisji Edukacji do projektu uchwały wniesionego przez Zarząd 

Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia                        

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania 

inwestycyjnego planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018                    

- 2019 – druk nr 518. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr L/509/2018. 

 

Ad. 11. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty podziału środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” 

w roku 2018 - druk nr 519. 

P. S. Siekacz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie korekty podziału środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” w roku 

2018 - druk nr 519. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr L/510/2018. 
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Ad. 12. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Skotniki – Północ” - druk nr 520. 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                  

w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Skotniki – 

Północ” - druk nr 520. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 11 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr L/511/2018. 

 

Ad. 13. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Grupę Radnych                    

w sprawie montażu progów zwalniających na ul. Warchałowskiego w Krakowie - druk nr 521. 

P. H. Krawczak odczytała projekt uchwały wniesiony przez Grupę Radnych w sprawie montażu 

progów zwalniających na ul. Warchałowskiego w Krakowie - druk nr 521. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 9 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr L/512/2018. 

 

Ad. 14. 

 

P. A. Puszkarz zwołał LI sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki na dzień 24 października 2018 r.                     

o godzinie 18:00 oraz poinformował, że ostatnia sesja odbędzie się prawdopodobnie 14 listopada 

2018 r. 

P. A. Puszkarz poinformował, że przegląd gwarancyjny ulic odbędzie się w dniu 28 września 

2018 r. o godzinie 11:00. Zgłoszenia do 25 września 2018 r. do godziny 15. 

P. A. Puszkarz poinformował, że na materiały do kolejnego numeru Kuriera Podwawelskiego 

można przesyłać do dnia 10 października 2018 r. 

P. A. Puszkarz podziękował za pomoc w organizacji Święta Dzielnicy VIII. 

P. A. Puszkarz poinformował, że w dniu 21 września 2018 r. o godzinie 10:00 odbędzie się 

uroczystość wmurowania kamienia węgielnego pod budowę sali gimnastycznej przy Szkole 

Podstawowej nr 40 przy ul. Pszczelnej 13. 

P. A. Puszkarz poinformował, że w dniu 20 września 2018 r. w godzinach od 16 do 19 odbędzie 

się otwarcie Parku Linearnego przy ul. Grota Roweckiego.  

P. M. Sobieraj poinformował, że posiedzenie Komisji Praworządności odbędzie się                                       

w dniu 24 października 2018 r. o godzinie 17:30 oraz podziękował za obecność na uroczystości  

poświęcenia sztandaru OSP Tyniec i przekazania łodzi. 

P. H. Krawczak poinformowała, że posiedzenie Komisji Edukacji odbędzie się                                    

w dniu 17 października 2018 r. o godzinie 16:00. 
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P. P. Rusocki poinformował, że posiedzenie Komisji Infrastruktury odbędzie się                                     

w dniu 27 września 2018 r. o godzinie 18:00. 

P. B. Paszkowski poinformował, że posiedzenie Komisji Sportu i Kultury Fizycznej odbędzie się 

w dniu 27 września 2018 r. o godzinie 17:30. 

P. K. Gacek poinformował o omawianej na Konwencie Przewodniczących Rad i Zarządów 

Dzielnic sprawie terminu wyborów do Rad Dzielnic. 

W dyskusji wzięli udział: p. A. Puszkarz, p. P. Rusocki, p. U. Twardzik, p. B. Augustyniak.   

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął 

obrady L sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 19:00). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  


